
                                         Z á p i s 
 

z II. zasedání Zastupitelstva MO Ústí nad Labem – Severní Terasa,  
které se konalo dne 4. března 2019 od 15:00 do 16:40 hodin v zasedací místnosti  

ÚMO Ústí nad Labem – Severní Terasa, Stavbařů 2823/2, Ústí nad Labem 

 
 

Přítomno :  14 členů ZMO 
 
Omluvena : Ludmila Beutelová 
 
Hosté : vedoucí odborů ÚMO - Ing. Kopřivová, p. Štajner 
            velitel okrsku Městské policie Severní Terasa Zdeněk Hadrava 
   
II. zasedání ZMO zahájil Jaroslav Šimanovský, starosta MO ÚL – Severní Terasa   
 
Zapisovatelkou byla určena paní Jitka Jelínková. 
 
Ověřovatelé zápisu byli schváleni: pan Ivan Dostál a Ing. Jaroslava Šamsová 
 
Návrhová komise byla schválena ve složení:  
Mgr. Renata Zrníková, Ing. arch. Dušan Oslej a Mgr. Tomáš Vlach 
 
 
Hlasování :  14 – 0 – 0  (pro – proti – zdržel se) 

 

 
Program: 
1.   Zahájení 
2.   Volba návrhové komise 
3.   Kontrola plnění usnesení - ústně 
4.   Zprávy předsedů Finančního a Kontrolního výboru (ústně) 
5.   Návrh rozpočtových opatření ve schváleném rozpočtu Městského obvodu 
     Ústí nad Labem - Severní Terasa na rok 2019 (zapojení části financování) 
6.   Návrh rozpočtových opatření ve schváleném rozpočtu Městského obvodu ÚL 
      - Severní Terasa na rok 2019 (zapojení účelové provozní dotace od Magistrátu na              
      opravy chodníků a schodišť a opravy kontejnerových stání)                  
7.   Různé 
8.   Dotazy 
9.   Diskuze 
10. Závěr 
 
Program byl doplněn o upravený bod č. 5 a bod č. 6 (materiál na stůl)  
Takto předložený program byl schválen. 
 
 
Hlasování :  14 – 0 - 0 
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K bodu č. 3 
Mgr. Petr Vlasák, tajemník ÚMO, přednesl zprávu o plnění usnesení Zastupitelstva MO. 
Zastupitelstvo MO Ústí nad Labem – Severní Terasa po projednání  
Usn. 18/2Z/19 
b e r e  n a  v ě d o m í      zprávu o plnění usnesení ZMO. 
 
Hlasování :  13 – 0 - 1 
 
 
K bodu č. 4 
Předseda Finančního výboru Ing. arch. Dušan Oslej informoval, že se Finanční výbor 
zatím nesešel. 
Předseda Kontrolního výboru pan Ivan Dostál podal zprávu o činnosti. „Byl schválen 
Jednací řád a Stanovy Kontrolního výboru. Další termín schůze je naplánován na 
polovinu dubna 2019“  
Mgr. Renata Zrníková, nedopatřením neobdržela pozvánku, tím pádem se nemohla 1. 
jednání Kontrolního výboru zúčastnit, požádala o zaslání zápisu z tohoto jednání.  
 
 
K bodu č. 5 
Členům ZMO byl předložen návrh rozpočtových opatření ve schváleném rozpočtu 
Městského obvodu Ústí nad Labem - Severní Terasa na rok 2019 (zapojení části 
financování)  
Proběhla diskuze k tomuto bodu: 

1) Z řad občanů: vybudování kontejnerového stání v ulici Jana Zajíce 15 a ulice 
V klidu. 

-  Bc. Dufek „V případě, že stávající prostor pro kontejnery není veden jako 
kontejnerové stání, neumožní nám současný Územní plán města novou 
výstavbu.“ 

- Pan starost Šimanovský „Územní plán je v současné době překážkou téměř pro 
všechny - paktování, kontejnerová stání. Na situaci se podíváme a pokusíme se 
o provizorní řešení.“  

2) Mgr. Zrníková vznesla dotaz k výstavbě parkourového hřiště, zda bylo vybráno 
víc potencionálních míst vhodných k výstavbě tohoto hřiště.   

3) Ing. arch Oslej „Chtěl bych, aby tady zaznělo, že vyjmutá finanční částka 
z rozpočtu na opravu chodníků bude po uzavření hospodářského výsledku opět 
vrácena.“ 

4) Z řad veřejnosti : oprava chodníku mezi MŠ Větrná a ulici Glenova. „V případě, 
že zbydou finanční prostředky z naplánovaných oprav chodníků, můžeme slíbit 
opravu tohoto chodníku.“ Řekl tajemník Mgr. Vlasák 

Zastupitelstvo MO Ústí nad Labem – Severní Terasa po projednání   
Usn. 19/2Z/19 
s c h v a l u j e            rozpočtové opatření takto: 
                                    Zapojení HV a ZK na účtech hlavní činnosti z minulého roku 

    - položka 8115-financování ZBÚ – zapojení částky    2.100 tis. Kč 
 
    Zapojení do výdajových položek takto: 
    307/H000024- Opravy chodníků a schodišť.             950,00 tis. Kč 
    307/H000133- Parkurové hřiště – invest. akce      1.000,00 tis. Kč 
    307/H000135 – Čtyřkolka                                         150,00 tis. Kč 
 

Hlasování : 13 – 1 – 0 
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K bodu č. 6 
Členům ZMO byl předložen návrh rozpočtových opatření ve schváleném rozpočtu 
Městského obvodu Ústí nad Labem - Severní Terasa na rok 2019 (zapojení účelové 
provozní dotace od MmÚ na opravy chodníků a schodišť a opravy kontejnerových stání) 
Zastupitelstvo MO Ústí nad Labem – Severní Terasa po projednání 
Usn. č. 20/2Z/2019 
S c h v a l u j e            rozpočtové opatření takto: 
 

Zapojení schválené dotace od Magistrátu do příjmů 
- 303/H000133 - účelová provozní dotace na opravy                2.470 tis. Kč 

                       chodníků a schodišť 
                     - 303/H000134 - účelová provozní dotace na opravy                   780 tis. Kč 
                        kontejnerových stání 
 
                     Zapojení do výdajových položek takto: 
                      307/H000137- Opravy chodníků a schodišť z dotace Mag. 2.470,00 tis. Kč 
                      307/H000136- Opravy kontejner. stání z dotace Mag.           780,00 tis. Kč 
 
 
Hlasování : 14 – 0 – 0 
 
 
 
K bodu č. 7 - Různé 
Pan Starosta Šimanovský přizval k diskuzi velitele okrsku MO ÚL – ST pana Hadravu.  

-  množí se stížnosti občanů na majitele psů, kteří neuklízejí po svých mazlíčcích     
           exkrementy (vyšší kontrola, větší sankce) 

- stížnosti občanů na parkování automobilů v zákazech stání, nebo místech, která 
k parkování nejsou určená 

Pan velitel Hadrava „Na kontrolu psů se strážníci zaměřují, co se týče parkování, za rok 
2018 policie řešila 3400 přestupků z toho 2818 v dopravě, je nutné rozšíření 
parkovacích míst, nic jiného to nevyřeší.“ 
 
Z řad občanů vzešla diskuze na změnu v Územním plánu, která by umožnila výstavbu 
parkovišť vč. jejich rozšíření, kde by se zohlednilo rozšíření parkovacích míst.  

- V ulici Pod Parkem je velká betonová plocha, která dřív sloužila jako dětské 
hřiště, nyní je nevyužita. Tato plocha by se dala upravit na velké parkoviště.  

     Tajemník Mgr. Vlasák „Pan starosta Šimanovský se snažil apelovat na posledním 
Zastupitelstvu města Ústí nad Labem, aby se zaměřilo na změnu Územního plánu z 
důvodu neudržitelné situace kolem parkovacích míst. Územní plán je zablokovaný na 
10 let a bez změny v něm, nedostaneme povolení pro novou výstavbu. Máme studie 
pro parkování v Doběticích, velké parkoviště na ploše v ulici Glenova a rozšíření 
parkovacích míst v hereckých ulicích.“ 
     Ing. Skalník „Už teď se víme, že návrh na nový Územní plán bude zpravovaný 
nejdřív v roce 2022, což je moc dlouhá doba, nyní bychom potřebovali, aby zastupitelé 
odsouhlasili byť jenom dílčí změnu, s doplněním podmínečného využití určitých ploch.“ 
     Mgr. Ševcovic „Pokud tedy chceme zasáhnout touto změnou do Územního plánu, 
pak by to měl být souhlas všech zastupitelů. Jde o to, abychom se dohodli, co vlastně 
chceme.“ 
     Pan starosta Šimanovský „Snažil jsem se na Zastupitelstvu města Ústí nad Labem 
vyvolat podobnou diskuzi, jako proběhla zde.“ 
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Podnět z řad občanů  

- veřejná prostranství určená k venčení psů 
          (tato prostranství jsou upraveny v OZV 5/2005) 

- zabezpečení betonové zídky vedle chodníku v Centrálním parku v zatáčce nad 
půjčovnou čtyřkolek u OC Horizont                                    (odešel Mgr. Vlach) 

- Paní Pechová požádala o instalaci koše na psí exkrementy nad loukou do ulice 
V Klidu. (koš zde umístíme) 

- divoká prasata kolem ulic Jana Zajíce a V Klidu 
Bc. Dufek „ Prasata jsou majetkem mysliveckých sdružení. My na ně opakovaně 
apelujeme, aby prováděla jejich odstřel. Prasata se mohou volně střílet na 
honebních pozemcích, mezi paneláky jsou pozemky nehonební, u takového 
odstřelu musí asistovat policie, nesmí střílet směrem k panelákům…nemohou 
chodit v noci, kvůli stížnosti občanů na hluk. Pravidelně instalujeme pachové 
zábrany.“ Budeme nadále apelovat spolky k častějším odstřelům.                                                              
(vrátil se Mgr. Vlach) 

- na autobusové zastávce Gagarinova je vytlučené sklo 
(zastávky patří do majetku MmÚ, podnět bude předán panu Dařílkovi) 

- paní Parýzková – upozornila na nepojízdný automobil u prodejny Billa (autovrak) 
(můžeme majitele vyzvat k jeho odstranění, jiná možnost není) 
 
 

Závěrem pan starosta Šimanovský přítomné informoval o blížících se akcích na Severní 
Terase a všechny pozval na 1. ples Severní Terasy, který se bude konat 12. dubna. 
 
 
 

 
 
                                    Závěr zasedání v 16.40 hodin 

Příští zasedání ZMO ÚL - Severní Terasa  -  3. června 2019 od 15.00 hodin. 
 
 
 
 
 
 
......................................................        ………..….......................................                         
Jaroslav Š i m a n o v s k ý     Bc. Pavel   D u f e k                                                  
Starosta městského obvodu                        Místostarosta městského obvodu  
Ústí nad Labem – Severní Terasa  Ústí nad Labem – Severní Terasa   
 
  
 
Ověřovatelé zápisu:  Ing. Jaroslava Šamsová  ............................ 
  
 
                                           Ivan Dostál                     ............................. 
   
 
Zapsala: Jitka Jelínková, sekretariát Tajemníka ÚMO ........................... 
 
V Ústí nad Labem dne 7. 4. 2019 


